
Årsmöte för Södra Renbergsvattnets skolhusförening 

230321 | 19:00 | Möte sammankallat av : Peter Olofsson 

Närvarande 

Kennet Hedström| Boel Hedström |Helen Fahlesson | Louise Lindgren | Johanna Sundin | Robert 
Lindström | Leif Renström | Bertil Olsson | Kjell Vallmark | Robert Tedestedt | Elvy Edström | Åke 
Edström|Kenneth Fahlesson | Linnéa Olsson 

 Punkt Ägare 

1. Mötets öppnande 

Robert Tedestedt hälsar alla välkomna och förklarar årsmötet för öppnat 

Robert T 

2. 

 

 

 

 

 

 

Val av mötesfunktionenärer 

a) Ordförande 
Årsmötet beslutar att välja Kennet Hedström till mötesordförande 

b) Sekreterare 
Årsmötet beslutar att välja Louise Lindgren till sekreterare 

c) Justerare 
Årsmötet beslutar att välja Johanna Sundin & Robert Lindström 
till justerare för årsmötet 

Kennet H 

3. Mötets behöriga utlysande 

Åsmötet beslutade att mötets utlysande skett enligt stadgar 

 

4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes utan förändringar 

 

5 Genomgång av mötesprotokoll 

Årsmötesprotokoll läses upp av Louise Lindgren, godkändes och lades 
till handlingarna 

Louise L 

6 Verksamhetsberättelse, kassarapport och revisionsberättelse 

Verksamhetsberättelse för 2022 lästes upp av sekreterare Louise 
Lindgren, godkändes och lades till handlingarna. Kassarapporten över 
2022 lästes upp av kassör Linnéa Olsson, godkändes och lades till 
handlingarna. Revisionsberättelse för 2022 lästes upp av revisor Robert 
Tedestedt, godkändes och lades till handlingarna.  

Louise L 

Linnéa O 

Robert T 

 

7 Styrelsens ansvarsfrihet 

Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022 

Kennet H 

 

 

 

 

 

 



Sidan 2 

 Punkt Ägare 

8 Val av ny styrelse 

Valberedningen lägger fram förslag till ny styrelse 
Orförande: Kennet Hedström 1år 
Omval ledamöter på 2 år: 
Louise Lindgren 
Leif Renström 
Peter Olofsson 

Sittande ledamöter 1år 
Linnéa Olsson 
Boel Hedström 
Helene Fahlesson 

Val av revisorer 1år:  
Allan Lindgren & Robert Tedestedt 
 
Årsmötet godkänner valberedningens förslag. 

Elvy E 

Åke E 

9 Val av valberedning 
Åke Edström och Elvy Edström 1 år, 2023 
 

Kennet H 

10 Taxor 
Årsmötet beslutar att höja taxan för hyra av skolan med 100:- för 
kommersiell verksamhet eller privata ändamål.  

Kommersiell verksamhet eller 
privata ändamål 

Byns föreningar och 
kursverksamhet 

400 kr skolsal/kök/omklädning 200 kr skolsal/kök/omklädning 

500 kr hela skolan 300 kr hela skolan 
 

 

 

11 

 

Underhåll 

 Gräsklippning: Ny gräsklippare kommer att köpas in till skolan 
under våren. Elvy Edström fortsätter att dela ut listor för 
gräsklippning sommaren 2023. 
 

 Brotak/Skolsal:Bidrag är sökt från Boverket med medfinanciering 
från Skellefteå kommun avseende reparation av brotak och 
skolsal. Besked från Boverket kommer under Maj månad. När 
besked kommer önskar styrelsen hjälp från byns invånare att 
renovera brotaket i första hand.  
Årsmötet beslutar att påbörja åtgärd vid den årliga städdagen på 
skolan. 

 Målning av husknutar prioriteras efter brotaket om tiden räcker 
till. 

 Fasadnummer kommer att sättas upp på skolan, Styrelsen 
presenterar förslag som godkännes av årsmötet.  
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 Punkt Ägare 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aktiviteter 
Förslag från årsmötet: 
Lägga enkäter i brevlådor där byns invånare får skriva ned idéer på 
aktiviteter och lämna till styrelsen.  

Förslag på aktiviteter 

 Bjuda in Naturfotograf till bildvisning på skolan 
Rolf Segerstedt/ Ulf Boström 

 Byaloppis 
 Ordna spontana träffar på skolan 1 gång i veckan för att fika, 

umgås och spela boule. 
 Forsätta med höstfest och julgröt 
 Musikcafé 

 

 

 

13 Övriga frågor 

Hur ska protokoll från skolhusstyrelsen förvaras? 

 Protokoll från styrelsemöten har Louise Lindgren 
 Årsmötesprotokoll föreslås att läggas ut på hemsidan 

Sekreterare Louise Lindgren ska se över den möjligheten. 
 
 

 

14 

 

 

 

 
 

15 

 

 

 

 

Styrelsen tar upp frågan om årsmötet tycker att 100:- är en rimlig summa 
att ta vid Evenemang såsom musikcafé eller liknande samt åldersgräns 12 
år.  

Årsmötet tycker att summan är rimlig och att åldersgränsen är för hög för 
gratis inträde. En reducerad kostnad föreslås för barn under 7år. 

 
 
Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kennet H 

   

 


